

11 February 2026

11 فبراير 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

**Subject: Circular Resolution of the Board of
Directors of Fertiglobe plc
(Company) on Tuesday 10
February 2026**

الموضوع: إصدار قرار مجلس إدارة شركة فيرتيغlobe
شركة عامة محدودة بأسهم (الشركة) يوم
الثلاثاء الموافق 10 فبراير 2026

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company passed a written resolution by circulation on Tuesday, 10 February 2026 at 6 p.m. (UAE time), and resolved as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر قراراً بالتمرين يوم الثلاثاء الموافق 10 فبراير 2026 في تمام الساعة السادسة مساءً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) حيث قرر ما يلي:

- Approved the Company's preliminary unaudited annual financial statements for the financial year ended on 31 December 2025 (copy attached hereto).
- Proposed a cash dividend distribution to the shareholders of USD 135 million (equivalent to AED 496 million, amounting to 6.05 fils per share) for the second half of the financial year ended on 31 December 2025. The recommendation will be considered by the shareholders in the upcoming general assembly meeting.
- Invited the Company's annual general assembly to convene on 9 March 2026.

1. الموافقة على البيانات المالية السنوية الأولوية الغير مدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 (مرفق نسخة عنها).

2. اقتراح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بمبلغ 135 مليون دولار أمريكي (ما يعادل 496 مليون درهم إماراتي، بمقدار 6.05 فلس لكل سهم) وذلك عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وعرض ذلك على السادة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية المقبل.

3. دعوة الجمعية العمومية السنوية للشركة للانعقاد بتاريخ 9 مارس 2026.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



**Ms. Rita Guindy
Director-Investor Relations**

السيدة/ ريتا جندي
مدير علاقات المستثمرين

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين

